



## NOTULEN ALV

Tennisvereniging Hooglanderveen

Disselplein 2

3829 MD Hooglanderveen

telefoon 033 258 48 00

email [secretaris@tvhooglanderveen.nl](mailto:secretaris@tvhooglanderveen.nl)

onderwerp Algemene Ledenvergadering  
datum 27-03-2018; starttijd: 20.00 uur  
status Reguliere vergadering  
opgemaakt door Anke Morshuis (secretaris)  
datum opmaak 03-04-2018  
bijlagen -

---

aanwezig 32 leden

---

### 1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt vastgesteld. Het aantal leden bedraagt min 10% van het totaal aantal leden.

### 2. Mededelingen en ingekomen stukken

Rob heet iedereen van harte welkom. Er zijn geen ingezonden stukken.

Hij bedankt Piet en Riet van de Hoef voor hun jarenlange trouwe inzet bij de schoonmaak van de keuken en het koffiezetapparaat dmv een bos bloemen en een bon.

### 3. Verslag Algemene Leden Vergadering d.d. 21 februari 2017

Vastgesteld, geen opmerkingen

### 4. Financieel verslag 2017 \*1)

#### \* Resultaat 2017

2017 met ruim winst afgesloten. Bijdrage van de leden per saldo ongeveer gelijk gebleven. Brutowinst kantine fors gedaald door minder omzet en een daling van de bruto marge. De prijzen zijn daarom licht verhoogd. Goed om in de gaten te houden en over half jaar nogmaals te kijken. Er zijn extra kosten gemaakt door het omzetten naar All United, afschrijvingen gedaald ivm afgeschreven toplaag.

#### \* Balans

Prima, korte toelichting

#### \* Kasstroomoverzicht

Dit punt wordt toegelicht, nu ruim 150.000 op de bank, nodig voor toplaag (zie punt 6)

### 5. Verslag van de kascommissie en dechargeverlening

De kascommissie, bestaande uit Bart vd Hoef & André Blom, heeft de boeken gecontroleerd en alles goedgekeurd. Het zag er wederom keurig uit. Er wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid. Bart heeft het 2 jaar gedaan en er wordt gevraagd wie het volgend jaar over wil nemen. Freek Mosterman neemt de positie over.

### 6. Begroting 2018 \*1) en benoeming kascommissie

De banen zijn bijna 12 jaar en vervanging van de toplaag is nodig. Daarnaast is op een aantal plekken het hekwerk aan vervanging toe en wordt een evt overgang naar LED verlichting meegenomen in het proces. Rob V. stelt voor een projectgroep samen te stellen hiervoor olv Bart vd Hoef. Piet Kok, Jan Veenvliet, Hans de Nooy en evt Michel Wijsman geven aan mee te

willen denken. Het budget is 150.000 euro. De vraag over het voordeel van andere verlichting wordt toegelicht: LED verlichting geeft meer verlichting en is kostenbesparend. Er wordt gevraagd naar de mogelijkheid voor een Padelbaan, deze vraag wordt meegenomen in de projectgroep. Tot slot wordt er gevraagd om welke hekken het gaat, het gaat om de hekken rond de banen, de randen krullen om op diverse plekken, dit kan gevaar opleveren voor de tennisers.

## 7. Samenstelling bestuur en commissies

### ***Dagelijks Bestuur***

<i>voorzitter:</i>	Rob Vooyo
<i>penningmeester:</i>	Stefan Verrips
<i>secretaris:</i>	Anke Morshuis

### ***Commissies***

<i>Voorzitter Technische Commissie:</i>	Rob van Dongen
<i>Voorzitter Jeugd Commissie:</i>	Mirjam Smink
<i>Voorzitter Promotiecommissie:</i>	Eline Mulder
<i>Voorzitter Barcommissie:</i>	Harald Voortman
<i>Voorzitter Onderhoudscommissie:</i>	Bart vd Hoef
<i>Voorzitter Evenementencommissie:</i>	Vacature
<i>Ledenadministratie:</i>	Coen Mulder

Het overzicht van alle leden in de diverse commissies wordt getoond. Er wordt opgemerkt dat Jan Veenfliet mist, hij is verantwoordelijk voor het keuren van de banen.

De evenementencommissie mist nog steeds een voorzitter, plek is nog niet opgevuld.

Sommige evenementen worden opgepakt, maar anderen missen. Het zou fijn zijn als iemand dit coördineert. Wie wil?!

## 8. Rondvraag en sluiting

### **\* Afkeuren banen; duidelijk bord nodig**

Jan merkt op dat het belangrijk is dat leden zich eraan houden als de banen afgekeurd worden. Zichtbaarheid bij het hek is belangrijk voor de leden, wordt geregeld.

### **\* Stemmen over budget investeringsbegroting**

Henk Boezewinkel geeft aan dat er (nog) niet formeel toestemming is gegeven voor de investering (zie punt 6). Er wordt alsnog gestemd en iedereen stemt voor.

### **\* Tijdstip voor start van de competitie is nog niet bekend, start al snel**

Rob v Dongen pakt dit punt op.

### **\* De buitendeur is regelmatig erg zwaar om open te doen ivm de onderdruk**

Michel geeft aan dat dit lastig was tijdens het toernooi. Het punt wordt opgepakt.

De voorzitter dankt de aanwezige leden voor zijn/haar aanwezigheid, iedereen wordt uitgenodigd een drankje te halen bij de bar en hij sluit de vergadering om 20.55.

\*1) kopie van het financieel verslag 2017 en begroting 2018 is te verkrijgen bij de penningmeester (penningmeester@tvhooglanderveen.nl)

---